

Distriktsstyrelsen

Protokoll nr 4 - 2021

2021-04-14

Art: Distriktsstyrelsemöte - fysiskt

Plats: Fontänen Linköping, lokal Lejonhuvud

Närvarande: Jan-Erik Lövbom, ordförande
Jan-Anders Tolf
Lars Johansson
Rolf Johansson
Christer Wiström
Susanne Degerstedt, sekreterare

§ 1

Mötets öppnande Ordföranden hälsade alla välkomna till sammanträdet och förklarade mötet öppnat.

§ 2

Godkännande av dagordning Dagordningen godkändes.

§ 3

Val av justerare Christer Wiström valdes att justera dagens protokoll.

§ 4

Föregående protokoll Protokoll nr 3 2021-03-19 godkändes.

§ 5

Ekonomisk rapport Balans- och resultatrapporter var utsända inför mötet. Rolf rapporterade ang. avräkning från Förbundet.

§ 6

Rapporter *Lars* - Informerade om att medlemsantalet för närvarande uppgår till 9380 medlemmar, varav 347 ännu inte har betalt.

Jan-Erik - Informerade om samverkansorganisationen Pensionärsforums senaste möte. I Pensionärsforum ingår SKPF, PRO och SPF. Man diskuterade bl.a. möjligheten att kunna lämna bidrag för utomhusrollatorer. Diskuterade även möjligheter till att genomföra någon form av fysiska mässor i Linköping och eventuellt Norrköping.
Inom Ensamhetsprojektet finns förslag till den gemensamma aktiviteten Sommarkollo i Missmyra. Möjligheter finns då för



medlemmarna att tillbringa en vecka där. Sommarkollot är igång under två veckor och under respektive vecka kan man ta emot 30 personer. Styrelsen ser mycket positivt till deltagande i projektet.

Zoom-möten - I distriktets Zoom finns nu 11 bokningar inlagda från föreningarna. På distriktets hemsida under Nyheter ser man vilka datum som är upptagna/lediga. Föreningarnas namn står inte med här.

Bokning sker via mail spfseniorerna.ostgotadistriktet@outlook.com eller telefon till Lars eller Jan-Erik.

Hjärnkoll - Fråga har inkommit till distriktet, om distriktet har för avsikt att arrangera DM i Hjärnkoll. Inga planer på detta finns i nuläget pga. rådande pandemi. Frågan tas upp igen vid kommande styrelsemöte den 21 maj.

Årets förening - Diskuterades vilka kriterier som ska gälla för att utnämnas till årets förening. Här nämndes att de som gjort extraordinära insatser under året och/eller varit särskilt aktiva inom sina föreningar kan komma ifråga. Vid Ordförandekonferenserna meddelas vilken förening som utsetts tillsammans med motivering och diplom. Rolf tar fram förslag på diplom.

Checklistor - Susanne har tagit fram ett förslag till en checklista för distriktsstyrelsen gällande utskick m.m. till distriktsstämman. Rolf har sammanställt en liknande checklista för föreningarna. Dessa kommer att finnas lättillgängliga under OneDrive.

§ 7 Distriktsstämman 2021

Diskuterades logistiken kring kommande distriktsstämman den 3 maj. Distriktet disponerar två lokaler i Fontänen, Linköping - Feilitzen och Lejonhuvud.

Totalt kommer 13 personer att delta fysiskt under dagen. Dessa samlas senast kl. 09.00 på Fontänen - kaffe kommer att finnas.

På grund av pandemiläget har styrelsen gjort nedan uppdelning i lokalerna:

Närvaro Feilitzen

Ordförande *Lindy Yngvesson*

Sekreterare *Susanne Degerstedt*

Bisittare *Jan-Erik Lövbom*

Valberedningens ordförande *Marianne Holmbom*

Justerare *Kenneth Hemmingsson* samt *Agneta Norblad*

Support *Lars Johansson*

Närvaro Lejonhuvud

Revisor *Inger Persson*

Resterande i styrelsen *Christer Wiström, Jan-Anders Tolf, Rolf Johansson* samt *Anitha Andersson* och *Britt-Marie Lindberg*
Deltagarna som kommer att sitta i lokalen Lejonhuvud måste ta med egen dator!

Lars ordnar med att deltagarförteckningen för distriktsstämman kompletteras med antal ombud per förening.

§ 8

Uppstartsbidrag

Tre ansökningar om uppstartsbidrag har inkommit. Styrelsen beviljar uppstartsbidrag till dessa föreningar under förutsättning att aktiviteterna genomförs. Återkoppling till distriktet ska göras när aktiviteterna är genomförda. Kassören ombesörjer därefter utbetalningarna.

§ 9

Övriga frågor

Folkhälsoveckan 17-21 maj

Då det råder osäkerhet kring pandemiläget, försvåras planeringen av aktiviteter under den aktuella veckan. Vissa föreningar kommer att genomföra Folkhälsoveckan senare, t.ex. under augusti månad. Förbundet meddelar fortfarande att de digitala föreläsningarna kommer att ske som planerat.

KPR-forum

Den planerade fysiska aktiviteten den 27 maj fungerar inte. Forumet kommer att genomföras digitalt via Zoom och i samarbete med Studieförbundet Vuxenskolan. Inbjudan kommer att skickas ut senast den 27 april. Tekniksupport, moderator och föreläsare kommer att vara i Fontänen, Vagnhallen. Styrelsen beslutade att kostnaden för extern föredragshållare kan uppgå till 3.000 kr plus moms.

Skrivelse fr SPF Seniorerna Filbyter ang. medlemsavgifter

Diskuterades skrivelsen från den 2 april 2021. Distriktsstyrelsen delar i stort SPF Seniorerna Filbyters uppfattning. Beslutades att skicka SPF Seniorerna Filbyters skrivelse vidare till Förbundet tillsammans med distriktsstyrelsens utlåtande. Jan-Erik ombesörjer detta.

Utbildningar i Distriktets regi - kostnadsfria för hur många
Varje förening har rätt att skicka två deltagare kostnadsfritt.

Organisationsnummer

Distriktets organisationsnummer ska ändras till nuvarande distriktssekreterare. Rolf ombesörjer detta.

Folkhälsoombud

Styrelsen erbjöd Jan-Erik att överta uppdraget som distriktets Folkhälsoombud efter Britt-Mari Ejdehage. Jan-Erik tackade glädjande nog ja till uppdraget.

Office 365

Beslutades att övergå till Office 365 då det är mer kostnadseffektivt samt att programvarorna uppdateras och att tio gratislicenser ingår.

Ny webbredaktör för distriktet

Elisabeth Blomkvist har gett besked om att hon kommer att sluta som webbredaktör. Ny redaktör sökes därför. Styrelsen hoppas nu att det finns någon intresserad ute i föreningarna som vill ta över. Anmäla intresset till distriktsstyrelsen!

Kulturutbud RPR/KPR

Diskuterades eventuell dialog/utbyte mellan RPR och KPR om hur kulturfrågorna hanteras inom kommunerna. Jan-Erik tar kontakt med Kerstin Strand för vidare diskussion.

§ 10

Nästa styrelsemöte

Nästa styrelsemöte genomförs fysiskt på Fontänen/Bergqvist fredagen den 21 maj 2021 kl. 9.00-15.00.

§ 11

Avslutning

Ordföranden tackar för visat intresse för dagens förhandlingar och avslutar mötet.

Vid protokollet

Susanne Degerstedt
Sekreterare

Jan-Erik Lövbom
Ordförande

Christer Wiström
Justerare